
Školská rada při Gymnáziu Otokara Březiny a Střední odborné škole Telč 

 

 

Zápis z jednání školské rady konaného dne 12. června 2023 
 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz  

Mgr. Vladimír Brtník (zástupce zřizovatele) - vladimir.brtnik@telc.eu 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce pedagogického sboru) – krejci@gymnsostelc.cz  

Mgr. Bc. Lenka Procházková (ředitelka školy) – prochazkova@gymnsostelc.cz 

Ing. Markéta Svobodová (zástupce rodičů) – marketa@danovesluzby.com  

Mgr. Vendula Tůmová (zástupce rodičů) – vendatum@seznam.cz 

 

Omluveni: Mgr. Hana Hajnová (zástupce zřizovatele) – hajnova.h@kr-vysocina.cz 

 

Přizvaní hosté: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Informace o přijímacím řízení 

3. Informace o maturitních zkouškách 

4. Informace o aktuálním dění ve škole a chystaných změnách 

5. Diskuse 

6. Závěr  

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

- Přivítání přítomných  

- Seznámení s programem jednání 

- Schválení zapisovatele – Mgr. Josef Drmota; ověřovatel – Ing. Krejčí 

 

ad 2) 

Mgr. Procházková: 

- 229 přihlášek celkem na všechny obory 

- Naplněny na 100% budou pravděpodobně všechny obory kromě Ekonomika a podnikání 

(předpoklad 20 žáků, což odpovídá kapacitám dělených tříd), finální čísla se budou odvíjet od 

zápisových lístků, které jsou průběžně stahovány a dodávány 

- U oboru Ekonomika a podnikání proběhne dotazníkové šetření spokojenosti a preferencí 

potřeb žáků 

- Probíhají opravy za účelem zřízení učebny na výuku hry na klávesové nástroje, nástroje byly 

objednány 

- Nově budou vybaveny dva dosud nevyužívané prostory pro dělené třídy v nové přístavbě 

- Pro obor Ekonomika a podnikání proběhlo i druhé kolo přijímacího řízení 

 

ad 3) 

Ing. Krejčí: 

- K maturitní zkoušce se přihlásilo 71 maturantů celkem ve 3 oborech 

- Předložil podrobnou statistiku výsledků MZ  

- Informoval o úspěšném složení zkoušek FCE z anglického jazyka 

- Podle průběžných informací je vysoká úspěšnost při přijetí na zvolené obory VŠ 

- Opravná maturitní zkouška proběhne 12. září 2023  

 

ad 4)  

Mgr. Procházková: 

- 19.6.2023 – bude zahájena oprava schodiště 

- Úprava školního řádu - doplnění formálního znění v části klasifikace vzhledem k zavedení 

nového oboru, bude schváleno srpnovou pedagogickou radou, následně předloženo ke 

schválení členům ŠR 
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- Školní akční plán – je zpracován na základě požadavků MŠMT, aktualizace bude dokončena 

v průběhu léta, následně zaslána členům ŠR a schválena na podzimním zasedání ŠR, případně 

per rollam (členové ŠR s navrženým postupem souhlasí) 

- Zdůrazněna vysoká úspěšnost studentů v rámci soutěží a olympiád, finální přehled bude 

předložen členům ŠR do příštího jednání; dominují zejména cizí jazyky; řada umístění v rámci 

administrativních činností a ekonomických oborů 

- V rámci praxe oboru SOŠ byla poptána spolupráce s MěÚ Jihlava 

- Byla řešena možnost energetického zabezpečení budovy školy v rámci dotací, vzhledem 

k současnému energetickému hodnocení nemáme na dotaci nárok 

 

ad 5) 

- Diskuse zaměřena na zavedení nového oboru, zajištění provozu, personální a prostorové 

zabezpečení - vyučující pro nový obor jsou zajištěni, obsazení jednoho pracovního místa se 

operativně dořešuje; pro všechny pozice, včetně výuky hry na hudební nástroj, je požadováno 

vysokoškolské vzdělání; prostory jsou momentálně zajištěny i s výhledem do dalších let a 

zvyšování počtu tříd ve škole 

 

ad 8) 

Mgr. Drmota: 

- navrhl další plánované jednání školské rady v podzimním termínu 2023 

- poděkoval přítomným za účast 

 

 

Zapsal: Mgr. Drmota 

 

 

 

Ověřil: Ing. Krejčí 


